
Innspill til kommuneplanens arealdel 2019-2031 
 
 
                                                                                                                                       
 
Som den siste gjenværende heltidsbonde i Asakbygda, er jeg følgelig svært opptatt av 
jordvern. Det er derfor gledelig å se at kommunen prioriterer dette i sitt forslag til 
planprogram. 
 
Vi føler et stadig økende og massivt press på både dyrkede og dyrkbare arealer!  
Asakbygda har en svært høy matjordkvalitet, som både takler regn og tørke. 
Det er viktig at disse jord og skogbruksområdene har et varig vern i kommunens planer. 
 
Vi er kjent med at flere grunneiere ønsker nye utbyggingsområder, både langs Asakveien og 
Torpedalsveien, forbi den eksisterende bebyggelsen og i hittil ubebygde områder, som 
således er langt inne i LNF området. Ved å tillate slik utbygging er plutselig bygda med sine 
landarealer tatt igjen og omringet av bebyggelse. Dette vil skape et umiddelbart stort press 
på områdene rundt (dvs. dyrket mark).   
Det vil sannsynligvis bare være et tidsspørsmål hvor lenge det er mulig å holde stand for å 
bevare den dyrkede marka. Med tiden vil den slags klattvis utbygging føre til at områdene 
mellom boligfeltene blir bebygd og derved har bebyggelsen tatt et stort steg ut i marka. Vi 
har mange eksempler på det både her i kommunen og i andre kommuner, at områdene 
innenfor sakte men sikkert må gi tapt for utbygging. 
 
Slik jeg leser forslaget til arealplanen er det områdene Brødløs, Risum og Tistedal som ligger 
innenfor tettstedsgrensen, som skal prioriteres, samt områdene nærmere E6. 
Kommunen har i tidligere planer ikke hatt Asak som et ønsket område for fremtidig 
boligbygging. 
 
Jeg vil på dette grunnlag, på det sterkeste anmode kommunen til ikke å ta inn nye 
boligområder i og rundt Asak i den nye planen. 
 
 
 
 
 
 
 
Asak gård 22/8 2018 
 
Morten Mustorp
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